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Västbodals Scoutdistrikt 
Scouterna 
 

Verksamhetsrevisorernas berättelse för år 2024 

Styrelsen har fortsatt sitt goda arbete under året, jobbat enligt verksamhetsplanen och haft 11 

styrelsemöten. 

● Distriktet har bidragit till att scouter ifrån distriktet har kunnat delta på lokala, nationella 

och internationella arrangemang av olika slag och längd, såsom Solläger, Baldersnäs, Velj24, 

Boda Borg, Kampen om Hornet och Demokratijamboree24. 

● Ett av de bra arrangemangen är skidresan för äventyrare, utmanare och rover samt en dag i 

Åmål där distriktets medlemmar ges möjlighet att prova på skidåkning. 

● Baddagen på Vattenpalatset i Vänersborg var mycket uppskattat men tyvärr kom inte 200 

personer som var anmälda. Här bör styrelsen göra en grundorsaksanalys varför det blev så 

då det var ett 40 tal som inte kom. 

● Distriktet bidrar till distriktets medlemmar kan genomföra/delta på arrangemang eller gå 

utbildningar genom att bidra med ett stöd till deltagaravgifter. Leda Väst är en av dem. 

● Distriktets utskick av Djungeltrumman är uppskattat och fungerar bra. 

 

Andra positiva händelser är: 

● Distriktsstyrelsen bistår med hjälp till kårerna om de behöver uppdatera sin hemsida . 

● Verksamhetsberättelsen, verksamhetsplan samt styrelseprotokoll har fortsatt ett bra format 

vilket gör det lättare att följa upp målen som satts upp samt tydlig information om vilka kårer 

som har deltagit på olika aktiviteter.  

● Scoutdistriktet, som består av 17 scoutkårer, varav en hub-kår, Västbodals scoutkår och 

Västbodals distriktskår, har 1070 medlemmar den 31 december 2024.  

● Distriktsstyrelsen har bistått med hjälp till Svanesunds scoutkår där kårstyrelser har jobbat 

med att avveckla kåren. Färgelanda Scoutkår jobbar med att starta upp verksamheten igen 

samt att sektioner har bildats i Västbodals scoutkår i orterna Munkedal, Hunnebo, 

Grebbestad och Dals Långed. 

 

 

Medskick till medlemmarna och kårerna i distriktet 

Finns det roverscouter som missat att distriktet vill stärka roververksamheten i distriktet?  Hör 

i så fall av dig till distriktsstyrelsen.  

Fortsätt med att hjälpa till med planering och genomförande på de olika distrikts-

arrangemangen för att de ska kunna bli av. Stort tack till er som hjälpt till. 

 

 

Av distriktsstämma utsedda verksamhetsrevisorer, 2025-02-17 

Eva-Marie Lindén, Trollhättans Scoutkår & Gunvor Påsse, Hunnebergs KFUM scoutkår 


